
 

Kort verslag van de vergadering van 12-12-2022. Aanvang 20.00 uur 

 

Aanwezig:   Jo Haenen, Cees Bontekoe, Dorien van Meel, Dré Hövelings,\ 

   John Nissen, Nicole  Timmermans: Jos Mous, Anke Dohmen,  

   Willem Vellema.  

Afgemeld m.k. :  Anneke Veelen. 

Toehoorders:   CDA leden: Rob Ramakers en Naud Kuypers 

 

Concept verslag: 12-12-2022, JohnNissen 

Vastgesteld: 13-02-2023 

 

 

AGENDA: 

 

 1. Opening. 

Jo opent de  vergadering (met zelfgebakken cake) en heet iedereen van harte welkom. 

Anneke Veelen heeft zich wegens ziekte afgemeld. Willem zal wat later deelnemen aan de  

vergadering. 

 

2. Welkom nieuwe leden:  Jos Mous, Anke Dohmen en Willem Vellema.  

De nieuwe leden worden van harte welkom geheten en veel succes gewenst in de ASD. 

 

3. Inbreng nieuwe punten en vaststellen definitieve agenda. 

De CDA leden stellen zich voor.  Ze vragen naar de gevraagde en  

ongevraagde adviezen. 

Jos vraagt of een VOG nodig is.   

De agenda wordt definitief vastgesteld. 

 

4. Opstellen nieuwe werkgroep verdeling. 

We besluiten tot de volgende bezetting van de werkgroepen :  

Werkgroep Jeugd : Dorien, Nicole, John, Anke en Willem. Trekker: Dorien 

Werkgroep WMO: Jo, Dré, John, Jos en Willem. Trekker: nader te bepalen, Jo zorgt 

voor een eerste bijeenkomst 

Werkgroep Participatie: Cees, Jo, Anneke, Anke en Jos. Trekker: Cees 

Werkgroep Communicatie: Cees, Jo, Nicole en Dorien. Trekker: Cees 

  



 

5. Actualiseren aftreedschema. 

Uitgaande van herbenoemingen voor een tweede termijn besluiten we het volgende schema te 

hanteren:   

Jo Haenen:    01.01.24;  

John Nissen:    01.01.25;  

Dorien van Meel:   01.01.26;  

Anneke Veelen:  01.06.26; 

Cees Bontekoe:   01.01.27; 

Nicole Timmermans:   01.06.27; 

Willem Vellema:   01.01.28. 

Dré Hövelings:   01.06.28; 

Jos Mous:    01.01.29; 

Anke Dohmen:   01.06.29 

 

6. Vacature secretaris.  

Vooralsnog heeft niemand interesse om secretaris te worden.  

John biedt aan de verslagen van de vergaderingen te maken. Volgende vergadering moeten we 

bekijken hoe de rest van de vacature ingevuld kan/gaat worden. 

 

7. Ingebrachte en geagendeerde nieuwe punten. 

-Gevraagde adviezen gaan ook naar de fractieleiders. Ongevraagde alleen via de  

 Griffie. 

-Leden van de ASD hoeven geen VOG te overleggen. 

 

8. Vaststelling verslag van de vergadering van 14.11.22. 

Wat betreft het OA over Eenzaamheid. Jo is van mening dat het, door een aantal tussentijdse 

ontwikkelingen ( huiskamer +, positieve gezondheid, aanstellen welzijnscoach, 75+), niet direct 

nodig is een beleidsdocument op te stellen. Hij ziet meer in een beleidsstuk waarin opgenomen 

zijn de concrete acties met een tijdschema en de evaluatiemomenten. De werkgroep gaat e.e.a. 

in de volgende werkgroep vergadering bespreken.  

Het verslag van de vergadering van 14.11.22 wordt vastgesteld. 

  



 

9. Bespreken open acties en bijwerken actiebesluitenlijst.  

 -  79: blijft staan. In juni 2023 komt een nieuw plan. 

 -113: blijft staan 

 -114: blijft staan 

 -122, 123 en 124: kunnen weg. 

 -130: besteding positief saldo: OA is niet opgevolgd. 

 -131: evaluatie volgt na de rondvraag in besloten vergadering. 

 -132: kan weg 

 -133: op 06.01.23 is gesprek gepland over 100% 

 -134: blijft staan 

 -135: kan weg 

 -136: blijft staan 

 -137: kan weg 

 -138: blijft staan 

 -138A: OA 

 -139: evaluatie wethouder 

 -140: OA verordening Sociaal Domein per 01.01.25  !! 

  -141: Integrale aanpak menstruatie armoede: armoedeplan herijken: 

           actie : Loubna/werkgroep Participatie. 

 

10. Rondvraag. 

Wat gebeurt met de OA ? De antwoorden houden we bij. Vaak worden antwoorden gegeven in 

de trant van: we nemen het mee! 

 

11. Sluiting 

De CDA leden verlaten de vergadering. 

De evaluatie van de vergadering van 14.11.22 wordt besproken. 

Jo sluit de vergadering en wenst iedereen fijne feestdagen 


